

Questions and Answers

Independent Assessment Process (IAP) Stakeholder Engagement Project – Information, Awareness, Healing and Reconciliation (Outreach Services) – Request for Standing Offer number 1000164131

Question 1: What geographical area this covers?

Answer 1: The geographical area is Canada. The contractor is not required to be able to deliver nationally, however must be able to provide services within Canada, based on a request from the IRSAS.

Question 2: What is the length of the engagement?

Answer 2: The length of the engagement is at Standing Offer award until March 31, 2018.

Question 3: As my hope and intent would be to devote myself to full-time to this work, I am interested in whether there are potential ways I may apply in order to do so.

Answer 3: Work will be distributed based on the needs determined by the IRSAS. While the intention is to have considerable and consistent work, the IRSAS is unable to predict the ability for that work to comprise a full-time schedule on the part of a contractor.

Question 4: I would like to know if it is possible to submit a proposal for two (or more) activities? Would these be separate applications or would I simply highlight the activities I would like to be considered for?

Answer 4: The Standing Offers will be awarded based on the capabilities presented by the firms to meet the mandatory requirements set out in the solicitation. The contractor should indicate how their firm meets these criteria under one submission, citing project summaries which can indicate their activities. Selection will not be made on a specific activity basis, but rather against the abilities presented against the mandatory criteria as stipulated.

Projet de mobilisation des intervenants du processus d'évaluations indépendant (PEI) Information, prise de conscience, guérison et réconciliation (Services de Sensibilisation) – Demande de Convention d'offre à commandes numéro 1000164131

Question 1 : Quel est le secteur géographique est couvert par ceci ?

Réponse 1 : La zone géographique est le Canada. L'entrepreneur n'est pas tenu à fournir les services à l'échelle nationale, mais doit être capable de fournir les services au Canada, à la demande de SAPI.

Question 2 : Quelle est la durée de l'engagement

Réponse 2 : La durée de l'engagement est à l'adjudication de l'offre à commandes jusqu'au 31 Mars 2018

Question 3 : Comme mon intention serait de me consacrer à plein temps à ce travail, je suis intéressé à savoir s'il existe des moyens potentiels pour le faire.

Réponse 3 : Les travaux seront répartis en fonction des besoins déterminés par la SAPI. Bien que l'intention est d'avoir un travail considérable et constante, la SAPI est incapable de prédire la capacité pour ce travail à comprendre un horaire à temps plein de la part d'un entrepreneur.

Question 4 : Je voudrais savoir s'il est possible de soumettre une proposition pour deux (ou plusieurs) des activités? Est-ce qu'elles sont des propositions séparées ou pourrais-je souligner simplement les activités dans laquelle je voudrais être considéré?

Réponse 4 : Les offres à commandes seront attribuées sur la base de capacités présentées par les entreprises pour répondre aux exigences obligatoires énoncées dans la demande. L'entrepreneur doit indiquer comment leur entreprise répond à ces critères sous un mémoire, citant des résumés de projets qui peuvent indiquer leurs activités. La sélection ne sera pas faite sur une base d'activité spécifique, mais plutôt contre les capacités présentées en fonction des critères obligatoires.